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Paradisbakkeskolens  

skolebestyrelse  

afholder  

ordinært møde 
 

Mandag den 6. maj 2024 kl. 17:00 – 19:30 i Madskolen 

 

 

Referat 
 

 
 

Beslutningsprotokol 
 
 

 
 

Tilstede: Helene, Kennet, Gitte, Pelle, Pia 
Afbud: Kristian, Caroline, Stine, Jeppe, Jesper, Julie 
 
 
Gæster: Kasper 
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SB013.24  Bemærkninger til dagsordenen  
 

 
Forventet tidsramme 
 

     
17:00 – 17:05 
 

 
John og Sandra Juul er valgt som repræsentant i SB for kommende skoleår. 
 
 

 

SB014.24  Madskolen   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:05 – 17:40 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Vi vender løst og fast omkring Madskolen – herunder betaling for en længere periode. 
Kasper deltager. 
 
 
Beslutning: 
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SB ønsker fortsat den nuværende bestillingsform, hvor man kan bestille fra uge til uge. 
Der ud over undersøger PT hvad prisen er for også at kunne bestille for 3 eller 6 måneder 
ad gangen. Vi skal dog være opmærksomme på, at Madskolen har et lille underskud – og 
at vi ikke har flere klip til JFData. 
 
PT orienterede om, at vi i kommende skoleår spiser i to hold (1. – 5. klassetrin og 6. – 9. 
klassetrin). Dette vil lette planlægningen meget, da vi i øjeblikket har forskudte pauser, der 
medfører, at nogle klasser i gruppe 1 har pause, når de andre har undervisning. Det bety-
der, at pauseklokken ikke ringer ind eller ud for dem. De forskudte pauser betyder også, at 
nogle medarbejdere ikke har pause mellem undervisningstimerne – og nærmest løber fra 
den ene undervisningslektion til den anden. Når vi går fra tre-holdskifte til to-holdskifte 
betyder det, at 0. - 2. klasserne skal bruge 5 minutter af lektionen op til spisepausen for at 
få 20 minutters spisetid. Vi undersøger muligheden for, at 0. og 1. klasserne eventuelt kan 
spise tidligere i det kommende skoleår. 
Vi evaluerer til december. 
 
Vi har en mulig kommende udfordring med betalingssystemet, da det ikke længere vil 
være muligt at bestille med Unilogin. It-afdelingen og JFData arbejder på en løsning. 
 
Kasper ønsker mere afskærmning mellem bordene. Da vi har en meget stram økonomi, 
vil det ikke være muligt at indkøbe disse i indeværende kalenderår. 
 
”Bornholm knokler” har været med i køkkenet og optaget arbejdet. Vi kender endnu ikke 
datoen for hvornår det kommer i TV2 Bornholm. Når vi kender datoen skriver vi det på 
Aula. 
 
 
 

 

SB015.24  Meddelelser   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:40 – 18:00 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Personalesituationen: Vi har en medarbejder, der går på barsel til august. Vi skal derfor 
have slået et barselsvikariat op. 
Elevrådet: PT har deltaget på møde den 12. marts med temaet ”De 7 temaer til udvik-
lingsplanen”. I orienteres på mødet. 
Afkortet skoledag: Har fået godkendelse fra skolechefen 
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Skolens udviklingsplan 2.0 Den 11. april blev skolens udviklingsplan 2.0 fremlagt for 
BSU. Jeg vedhæfter vores endelige udviklingsplan. Vi gennemgår kort indsatserne. 
 
 

 

SB016.24  Økonomi  
 

 
Forventet tidsramme 
 

 
18:00 – 18:10 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
PT orienterer om status. Status pr. 1. maj vedhæftes 
 
Beslutning: 
 
Forventer at vi går i balance pr. 31. december 24. 
 
 

 

SB017.24  Evaluering af forældrerådsmødet den 5.2.24 samt valgmøde og 

  årsmøde 
 

 

 
18:10 – 19:00 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Den 5. februar havde vi forældrerådene inviteret til at arbejde med input til vores kom-
mende udviklingsplan 2,0.  
 
Gav arbejdet mening? 
Hvordan kan vi få flere forældre til at blive interesseret i skolens arbejde? 
 
Den 27. maj afholder vi valgmøde og årsmøde. 
Hvordan får vi forældrene til at deltage? 
 
Valgprocedure vedhæftes 
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Beslutning: 
 
Til efterretning 
 
Jeppe foreslår, at vi opstiller en bod ved forårsfesten, hvor interesserede kan komme og 
høre om skolebestyrelsens arbejde. 
 
Er der nogen af jer, der har lyst til at stå i boden på torsdag den 16. maj mellem kl. 15-17? 
 

 

SB018.24  Høring af ferieplan 25-26   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
19:00 – 19:10 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Vi skal indsende høringssvar til ”ferieplan for 25-26”. Høringsbrev vedhæftes. 
 
Beslutning: 
 
SB har ingen bemærkninger. 
 

 

SB019.24  Eventuelt  
 

 
Forventet tidsramme 
 

 
19:10 – 19:30 
 

 
Toiletterne på skolen trænger til istandsættelse. 
PT bringer det videre. 
 
 
Møderække og punkter til kommende skoleår: 

 

• Klubtilbud 

• Principperne godkendes 

• Fagfordelingen 



Side 6 af 6  

• Praksisfaglighed 

• Elevtrivsel 
 

Mandag den 27. maj kl. 18:00 – 19:00 Valgmøde 
Mandag den 27. maj kl. 19:00 – 19:30 Årsmøde 
Mandag den 3. juni 2024 kl. 17:00 – 19:30 

 
 
 

Kennet – Formand 
_____________________________________________________________________ 
Caroline 
 

Kristian  
 
 

Julie 
 
 

Helene 
 
 

Pelle 

Jesper Schalburg 

Gitte - næstformand 
 
 

Jeppe M. 
 
 

Stine 

 

 
 


